

Invest in the Czech Republic – Your Gateway to Europe 在捷克共和国投资——进入欧洲的通道

2015, 22nd April, Wednesday
2015年4月22日，星期三

Nanjing, Jiangsu Provincial People's Congress, 32 ZhongshanBei Lu
南京，江苏省人民代表大会，中山北路32号

CzechInvest Government Agency in cooperation with the Consulate General of the Czech Republic, Foreign Affairs Office of Jiangsu Provincial People's Government, Office of Foreign Affairs Committee Jiangsu Provincial People's Congress, have the pleasure to invite you to the seminar:

捷克投资局携手捷克共和国总领事馆、江苏省人民政府外事办公室及江苏省人民代表大会外事委员会办公室，特此诚邀您出席研讨会：

Invest in the Czech Republic – Your Gateway to Europe 在捷克共和国投资——进入欧洲的通道

The investment seminar will provide you with guide to the different ways of investing in and knowledge about:

此次投资研讨会将有助于您了解各种不同的投资方式，获取以下信息：

- Czech investment environment and opportunities for commercialization of Czech research and science
捷克的投资环境和捷克科学研究商业化的机遇
- R&D capabilities in cooperation with the Technical University of Ostrava and other research institutes
与奥斯特拉瓦科技大学及其他研究机构合作的研发能力
- Top 10 legal points for Chinese buyers and investors in the Czech Republic: Overview of most important legal points a potential Chinese investor should know when
 - a) purchasing a Czech company or asset
 - b) negotiating joint-venture with Czech partner, or
 - c) making a greenfield investment捷克共和国的中国买方及投资人要了解的十大法律要点（潜在中国投资人在进行以下活动时应该知道的最重要法律要点的概述：
 - a) 购买捷克的公司或资产
 - b) 与捷克的合作伙伴进行合资谈判
 - c) 进行绿地投资
- Presenting the Government services and incentives available to Chinese companies considering to set up and develop a business in the Czech Republic
向有意在捷克共和国开创及拓展业务的中国公司提供的政府服务和鼓励措施

Associate Support: Moravian-Silesian Region, VSB-Technical University of Ostrava, Association of Foreign Investment (AFI)

协办方：摩拉维亚-西里西亚州、VSB-奥斯特拉瓦科技大学、对外投资协会（AFI）



PROGRAMME:

计划:

13:00 – 13:40 Registration

登记

13:40 – 14:00 Opening remarks:

开场致辞:

14:00 – 14:15 Mr. KAREL KUCERA, CEO of the CzechInvest agency CEO

先生, 捷克投资局CEO

14:15 – 14:30 Mr. TOMAS FIEDLER, Head of International Relations of the Moravian- Silesian Region

先生, 摩拉维亚-西里西亚州国际关系主管

14:30 – 14:45 Mr. JAROMIR GOTTVALD, Vice-Rector for International Relations and Social Affairs, VSB-Technical University of Ostrava

先生, VSB-奥斯特拉瓦科技大学国际关系和社会事务学院副院长

14:45 – 15:00 Mr. VÁCLAV DOMBEK, Executive Director, Institute of Clean Technologies for Mining and Utilization of Raw Materials for Energy Use

先生, 矿业清洁技术及能耗原材料使用研究院

15:00 – 15:15 Coffee break

休息时间

15:15 – 15:30 Mr. KAMIL BLAZEK, Chairman, Association for Foreign Investment (AFI)

先生, 对外投资协会 (AFI) 主席

15:30 – 15:45 Mr. KAMIL BLAZEK, Partner with the international law firm Kinstellar

先生, 是Kinstellar国际律师事务所的合作伙伴

15:45 – 16:00 Mr. JONATHAN CHEN, Director, Transaction Services, PricewaterhouseCoopers, Member of AFI

先生, 普华永道 (AFI成员) 事务处理部主管

16:00 – 17:00 Q&A and Panel discussion with all the speakers and honorable guests

问答环节及与所有发言人及贵宾进行专题讨论

The recommended parking addresses are as follows.

推荐的停车地址如下

- 1. Jiangsu Yishiyuan Hotel, 81 Zhongshan Bei Lu, Nanjing China**
南京市中山北路81号, 江苏议事园酒店
- 2. The public parking areas at Hubei Lu which is on the road side of Jiangsu Provincial People's Congress.**
江苏省人大常委会机关大院湖北路边社会停车位

CONTACT DETAILS/具体联系信息

OndrejKoc

Director for China and Southeast Asia Operations, Junling Plaza, No. 500 Chengdu North Rd., Room 1106, Huangpu District, 200003 Shanghai, China 200003,

PHONE: +86 13817792614, FAX: +86 21 6259 3622, E-MAIL: china@czechinvest.org, www.czechinvest.org